
Zápis ze zasedání Kolejní rady 

ze dne 23. 4. 2012 

 

Zasedání se konalo 23. 4. 2012 od 12.00 ve dvoře koleje  

Zasedání svolal a řídil Josef Šírek 

Přítomní členové KR: Josef Šírek, Tereza Sudová, František Konopecký, Jakub Miletín 

Přítomní hosté: vedoucí koleje Z. Sixtová, Martin Šeremeta, Michal Staněk 

 

Program: 

1) Projednání termínů oprav na koleji 

2) Různé 

 

Ad 1) 

Pí. Sixtová požádala KR o vyjádření k termínům oprav na koleji. Kolejní rada doporučuje vedení 

provádět neodkladně jen nejnutnější opravy. Ostatní opravy doporučujeme provést v prázdninových 

měsících, aby nikterak nevyrušovali studenty během konce semestru a zkouškového období. 

Termíny oprav navrhujeme takto: 

Oprava střechy : březen – říjen 2012 

Oprava 11 dveří : červenec – srpen max. do 10.9.   

Oprava denní místnosti ve čtvrtém patře :  červenec – srpen 2012 

Havarijní výměna 6ti oken : květen – červenec 2012 

 

Ad 2) 

- František Konopecký se dotázal na nákup nové pračky. Pí. Sixtová sdělila, že 2 staré pračky se 

již nebudou opravovat. Místo rozbité pračky č. 2 bude po dohodě s pí. Mikušovou zakoupena 

pračka nová.  

- Student Michal Staněk se dotázal na možnosti řešení problému se špinavým nádobím 

v kuchyni na 3. p. Dále doporučuje zákaz vydávání více než 1 jídla na talíře menzy, domnívá 

se, že by to problém vyřešilo. 

o Kolejní rada vyřešila problém se špinavým nádobím tak, že špinavé nádobí bylo 

sklizeno do igelitového pytle, jež byl ponechán ve skřínce v kuchyni. Studenti byli 

upozorněni, že pokud si nádobí nevyzvednout bude vyhozeno nebo rozebráno do 

eráru.  



o KR ani vedoucí koleje se nedomnívá, že omezení vydávání jídla na talíře menzy by 

vyřešilo problém se špinavým nádobím, jelikož nádobí z menzy nepředstavuje 

podstatnou část nádobí, jež se vyskytuje delší dobu špinavé v kuchyni (jedná se 

zejména o hrnce). 

 

Zapsal: Josef Šírek 


